

APPLICATION PROCESS FOR NEW SCHOOLS

Step 1: Request to be a candidate UNESCO school

New Schools that wish to apply and be considered UNESCO candidate schools must **fill in and submit an Expression of Interest Form online**. ENG <https://aspnet.unesco.org/en-us/Pages/Request-to-be-a-member.aspx>

Once you submit the Form, it will be sent to the ASPnet National Coordinator of your country for review, and to determine considering whether your school meets the criteria required to join the Network.

You will receive an acknowledgment of receipt and in due time, you will be informed about the results of the review. Once the full application process at country level is completed, UNESCO is responsible for the final decision on admissions and certification.

Figure 2: How to become an ASP member



PROCESSUS DE DEMANDE POUR LES NOUVELLES ÉCOLES

Étape 1 : Demande pour devenir une école UNESCO candidate

Pour les nouvelles demandes d'adhésion (nouvelles écoles qui souhaitent devenir candidates), il faut **remplir et soumettre le formulaire d'expression d'intérêt en ligne**. FR <https://aspnet.unesco.org/fr-fr/Pages/Request-to-be-a-member.aspx>

Votre formulaire sera transmis au Coordinateur national du réseau de votre pays qui l'examinera afin de déterminer si votre établissement remplit les critères d'affiliation au réseau.

Vous recevrez un accusé de réception et serez informé en temps utile des résultats de cet examen. Au terme de la procédure de demande d'adhésion à l'échelon national, la décision finale relative à l'affiliation et à la certification échoit à l'UNESCO.